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Mødested: Holte Midtpunkt 

Tak til Kvickly 

 

Tak for et godt møde. 

 

Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Michael bød velkommen, hvorefter der var en kort 

præsentationsrunde af alle deltagere. 

 

JUL I HOLTE  

Kim (Centerforeningen) og Bettina 

(Handelsstandsforeningen) har siden sidste Bylivsmøde 

været til møde med Rudersdal Kommune. Her blev det 

drøftet, hvordan der kan bakkes op juleaktiviteterne. 

 

Den sidste fredag i november tændes juletræet og 

Vedbæk Garden spiller. Sidstnævnte går (sammen med 

julemanden?) over gaden og forbi Holte Stationsvej. 

 

Der er blevet ansøgt og godkendt, at der sættes to 

pavilloner op ved Holte Midtpunkt på Holte Stationsvej 

siden. Dette er i tidsrummet 16.30 – 18.00. 

 

I disse serveres der bl.a. gløgg og æbleskiver. Café Emil 

varmer dette. (Centerforeningen i Holte Midtpunkt har 

tidligere gjort dette indenfor, men er i år rykket ud).  

Kvickly giver slikposer 

 

Spejderne står med juletræssalg og reklamerer i øvrigt for 

deres juletræssalg i december. 

 

Der efterspørges frivillige til op- og nedtagning af 

pavilloner, samt til uddeling af gløgg og æbleskiver. Der 

var ikke umiddelbart nogen på mødet, som ikke allerede 

var optaget i deres butikker. 

 

Lene nævnte igen, at det er en mulighed for kr. 150,- at 

blive medlem af Frivilligcentret, hvor der kan søges efter 

frivillige. Det gøres på frivilligjob.dk. Lene hjælper Bettina 

Holtegruppen kunne stå for opsætning og oprydning? 

 

 

 

 

Kim, Bettina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kim 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene, Bettina 
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Der arbejdes på en løsning, hvor der kan sælges brændte 

mandler, is, kaffe mv. i løbet af december (og muligvis 

fremover)  

Må der være en bod foran Nobl? Byplan spørges. 

 

Vi vil gerne have sang og musik. 

Musikskolen er dog fuldt booket allerede – men kan være 

en mulighed næste år? 

Vi spørger Holte Kirkekor 

Vi spørger Adams søster (lidt indforstået �) 

 

Det hele skal markedsføres. Der var på mødet enighed om 

at gå ud i samlet flok. Der arbejdes derfor på tekst og 

billeder til opslag på Facebook mv. – bl.a. i grupperne 

2840 og 2830. 

 

HELHEDSPLANEN 

Mette, Byplan i Rudersdal Kommune havde medbragt og 

gennemgik hovedpunkter fra Helhedsplanen for Holte 

Bymidte. (Denne kan fremsendes, hvis ikke du var med til 

mødet). 

 

Det gav anledning til ivrig snak og debat – og der herskede 

et savn på indsatser på den korte bane. 

 

Særligt parkeringsudfordringen er presserende – og lader 

ikke til at været taget højde for i Helhedsplanen – i hvert 

fald ikke med alle facetter for øje. Byrådsmedlem Anette 

Maj Billesbølle  (S) lagde op til, at vi indkalder til møde 

med politikerne, så de har alle byens holdninger og 

erfaringer med i deres overvejelser om det videre arbejde 

med Helhedsplanen. Hun vil i øvrigt bringe tankerne og 

kommentarerne med til næste udvalgsmøde. 

Kim griber denne opgave 

 

HOLTE BYMIDTES FREMTONING 

Siden sidste møde har en arbejdsgruppe holdt møde om 

Holte Bymidtes fremtoning og talt om indsatser på den 

korte, lidt længere og lange bane. 

 

Det kommer til udtryk i flere ting: 

 

 

Susanne, Pernille, Peter 

 

 

 

 

 

 

Camilla, Tommy 

 

 

Camilla, Lene, Bettina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kim 

 

 

 

 

Eva, Pernille, Susanne, 
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- Det visuelle udtryk her og nu. Hvad kan vi gøre? 

Hvad kan butikkerne og ejendomsejerne gøre? Og 

hvad kan kommunen gøre? 

- De mere langsigtede planer og visioner – med 

skelen til Helhedsplanen – hvor ser vi så Holte 

Bymidte ”bevæge” sig hen? 

Gruppen byder ind på mødet i december. 

 

VIADUKTEN 

Kan vi shine den op? 

Kan vi få gang i alt lyset igen? 
 
Den nuværende udsmykning lader til at være en gave fra 

Statens Kunstfond – hvad betyder det for vores 

muligheder? 

 

Kan vi alligevel gøre den mere oplyst og tryg at færdes i? 

Kan vi gøre det mere attraktivt og tydeligt, at det er 

gangen over mod Holte Midtpunkt?  

 

Vi kan evt. entrere med en lokal kunstner om en 

happening eller ny installation? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy 

 

 

 

 

 

 

 

 

Susanne 

Fokusemner Her er de fokusområder der arbejdes med: 

 

- De mange tomme lejemål er en bekymring. Det 

frygtes, at flere vil følge i den kommende tid. 

Det skæmmer i bybilledet – særligt når vi vil tilbage 

til den eksklusive og hyggelige atmosfære, som 

Holte burde have. Vi savner endnu flere 

specialbutikker og små cafeer og restauranter. 

Det kunne være en ostehandler, slagter, 

herretøjsbutik, sund mad, Mikromejeriet, Creative 

Space osv. 

 

Vi vil gerne tættere på udlejerne – og i fællesskab 

finde løsninger til brug af butikkerne. Ideerne er 

mange, men de skal selvfølgelig stemme overens 

med ejernes ønsker. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy, Michael 
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Kan vi få et overblik over hvor og hvor mange, der 

er tale om? 

 

- Parkeringsmuligheder er der for få af. Og de der er 

tæt på butikkerne, er ofte optagede 

langtidsparkerende pendlere og beboere. 

Kortet nedenfor er en oversigt over kommunalt 

ejede pladser – bruger vi dem alle? 

 

- Det opleves meget besværligt at komme i gang 

som forretningsdrivende eller som udvikler. 

Dialogen med kommunen er ikke optimal – og ofte 

langtrukket. 

Bevillinger og tilladelser er svære at opnå. 

- Handelsområdet er lukket om sig selv. Er du kørende 

på Kongevejen eller Øverødvej, så fremstår hjørnet ikke 

indbydende. Kan vi arbejde med farve eller lignende på 

opsatsen foran Holte Midtpunkt. Kan vi sætte flag op? 

 

Hvad må vi gøre? Drøftes på næste møde, hvor 

byplanschefen ventes at deltage. 

 

Kan vi tale med 365discount om deres meget grønne 

facade? Dialog er i gang med Coops projektafdeling. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy 

 

 

 

 

Tommy 

 

 

 

Michael 

 

Aktiviteter Uderum og oaser 

Vi savner opholdsmuligheder og uderum. Kan vi få 

tilladelse til udendørsservering og/eller blot møbler ved 

butikkerne? 

Vi fortsætter på næste møde, hvor Byplanschefen deltager 

på mødet. Så de der ønsker dette, kan med fordel 

konkretisere deres ide inden mødet. 

 

 

 

 

 

 

 

Tommy 
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Holte Stationsvej og de små smøger er oplagte muligheder 

for skønne byrum. Det kunne være med belysning allerede 

til jul? 

 

 

 

Evt.  

 

 

 

Fra Rudersdal 

Kommune 

Følg med her: 

Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 

 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 

  

Pulje til kulturarrangementer: 

https://oplev.rudersdal.dk/tilskudtilkulturaktiviteter 

 

Er der spørgsmål til kulturpuljen, så kan Merete Arnoldi 

kontaktes på mear@rudersdal.dk eller 72685628 

 

 

Næste møde  7. december kl. 08.00-09.30 hos Reprise Teatret,  

Øverødvej 10, 2840 Holte 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst. 

2. Uderum og forskønnelse 

- Holte Stationsvej 

- Holte Midtpunkt 

- Viadukten  

- Kort og langt sigte 

3. Opfølgning på aktiviteter 

4. Evt. 

 

 

 

Møder 2024 Møder 2024: 

 

15. januar 2024 

Sted: Følger 

Kl. 18.00-19.30 

 

13. februar 

Sted: Følger 

Kl. 8.00-9.30 

 

12. marts 

Sted: Følger 

Kl. 18.00-19.30 
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9. april 

Sted: Følger 

Kl. 8.00-9.30 

 

Venlig hilsen 

Michael Moos Møller 

Partner 

BIDdanmark 

 

michael@biddanmark.dk 

22 24 42 42 (Send gerne sms) 


